
Zápis 
ze  7. mimořádného veřejného zasedání   

Zastupitelstva MČ Praha – Slivenec 
ze dne 18.7. 2011 

 
Zasedání bylo zahájeno v 17.07 hod. 
Přítomni:  Ing. Petr Andres, Ing. Petr Harna, Milena Hollmannová, Mgr. Jana Novotná,  RNDr. Jana 
Plamínková, Ing. Simona Strauchová, Ing. Václav Vorlíček, Doc. Ing. Petr Pick 
Omluveni: Mgr. Lenka Kudláková, Ing. Ondřej Mika, RNDr. Petr Sztacho,CSc., 
 
Zasedání zahájila a řídila  RNDr. Jana Plamínková.  
 
K bodu 1) programu  
 
Do návrhové  komise byli  navrženi  p Harna a p. Pick: zvoleni  jednohlasně 
Za ověřovatele zápisu byli navrženi p. Andres a p. Harna:  zvoleni jednohlasně 
  
Program : 
 
1.       Zahájení, volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu. 
2.       Výběrová řízení 
3.       Převzetí komunikací 
4.       Různé 
 
Program byl schválen jednohlasně. 
 
K bodu 2) programu – výběrová řízení 
-výběrové řízení na zhotovitele stavby „Oprava střechy na čp. 462 v ulici Ke Smíchovu“ vysoutěžila 
firma Tesařství-truhlářství Novák za cenu 276 100,- Kč bez DPH 
Usnesení č. 91/7/2011 -  přijato jednohlasně 
 
 
K bodu 3) programu –převzetí komunikací 
-bezúplatný převod pozemku p.č.222/17 v k.ú. Slivenec do správy MČ Praha-Slivenec. Jedná se o 
prodloužení komunikací Na Kraji, Na Korálově a Na Bělici. 
Usnesení č. 92/7/2011 – přijato jednohlasně 
 
K bodu 4) programu –různé 
-dodatečné úpravy „Návrhu střednědobého rozpočtového výhledu“ dle tabulky 
Usnesení č. 93/7/2011 – přijato jednohlasně 
 
-navýšení rozpočtu v příjmové i výdajové části o 536,9 tis. Kč. Jedná se o 100% podíl naší MČ na dani 
z příjmu za rok 2010 ze zdaňované činnosti. 
Usnesení č. 94/7/2011 – přijato jednohlasně 
 
 
Ing. Vorlíček se zeptal na skládku po p. Svobodovi, kde podle něj stále probíhá činnost. 
Starostka podala vysvětlení, že skládka již dnes  nemá žádné platné povolení a neměla by tam probíhat  
žádná činnost. Skládka ale zatím nebyla zrekultivována a vzhledem ke zkušenostem se firmou 
Svoboda k tomu patrně ani nedojde. Ing. Strauchová doplnila, že část skládky, kde probíhala 
manipulace s odpady,  se nachází na katastru Radotína a problém zmiňovaný Ing. Vorlíčkem jsme 
postoupili po nahlášení MP příslušnému odboru MČ Praha 16. Nicméně problémy se skládkou 
nekončí, protože v současné době se snaží získat opětovně povolení na provozování „recyklačního 
střediska“ firma Godard Group s.r.o.. Poslední 4 roky MČ velmi intenzivně komunikovala se všemi 
dotčenými úřady ohledně tohoto problému (ČŽP, MHMP OOP, ÚMČ Praha 5, ÚMČ Praha 16).  



Ing. Vorlíček chce, aby MČ nechala udělat na skládce vrty a zamezila další činnosti na této skládce 
např. získáním pozemků do správy MČ. Dále navrhoval postavit k příjezdové cestě na skládku 
brigádníka, který by dělal čárky za každé auto, které přijede a odjede ze skládky. Ing. Harna navrhnul 
sledování skládky vyřešit kamerovým systémem, na který by poskytl bezplatně přenosová data po 
dobu 3 měsíců. 
 
 
 
 
V 18,00 hod. starostka Plamínková ukončila zasedání. 
 

 

Zapsala: B. Růžičková    ……………………………… 

 

 

Ověřovatelé zápisu:  Ing. Petr Andres       ……………………………                               

 

                 

       Ing. Petr Harna     ….…………………………… 

 

 

 

Starostka MČ Praha – Slivenec:  RNDr. J. Plamínková    ……………………………….. 
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